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Napirendi pontok: 

 
 
I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 
II.  Lejáró tanszékvezetői megbízás hosszabbítása – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 
 Dr. Szabó Marcel tanszékvezető beszámolója az Európajogi Tanszék munkájáról 
  
III. Egyetemi tanári kinevezések – előadó: Dr. Szabó István dékán 
  
 II/A Dr. Láncos Petra Lea egyetemi docens (Európajogi Tanszék) 
 
 II/B Dr. Komáromi László egyetemi docens (Jogtörténeti Tanszék) 
 
IV. Dr. Péteri Zoltán, a Jogbölcseleti Tanszék alapító professzorának professor emeritusi 

címének meghosszabbítása – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 
V. Az oktatásmetria tervezetének áttekintése – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 
VI. Egyebek  

 
Dr. Szabó István dékán úr névsorolvasással ellenőrzi az online Kari Tanács üléshez csatlakozókat. 
Megállapítja, hogy 19 szavazati jogú tag közül 15-en csatlakoztak az üléshez, így határozatképes. 15 óra 
04 perckor közös imával megkezdődik az ülés. Dékán úr ismerteti a napirendi pontokat, melyet a Kari 
Tanács egyhangúlag elfogad. 
 
 
I. Beszámoló a folyamatos ügyekről – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 

Az Információs és Technológiai Minisztériumtól érkezett információ szerint a nem alapítványi fenntartású 
egyetemek is megkapják a kétszer 15%-os béremeléshez a fedezetet. Még pontosítani kell, hogy ez kiket 
érint, csak az oktatókat, vagy dolgozókat is. Minél szélesebb körben szeretnék érvényesíteni a béremelést. 
A beruházásokról nincs új információ. 
Dékán úr megköszöni mindenkinek a Pázmány Napon való részvételt, a könyvbemutatóval leárult a 25 éves 
ünnepség sorozat. 
 
II. Lejáró tanszékvezetői megbízás hosszabbítása – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 

Szabó Marcel Európajogi Tanszék vezetőjének 2022. január 31-én jár le megbízatása. Benyújtotta 
beszámolóját az Európajogi Tanszék tevékenységéről.   
A Kari Tanács 45/2021. (X.21.) számú határozatával 15 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta Dr. Szabó Marcel tanszékvezetői kinevezésének meghosszabbítását, és annak 
előterjesztését főtisztelendő Rektor Úr elé. 
 
III. Egyetemi tanári kinevezések – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 

A pályázati anyagok elérhetőek online. A Kinevezési Bizottság támogatja mindkét jelölt kinevezését. 
 



III/A Dr. Láncos Petra Lea egyetemi docens (Európajogi Tanszék) 
A Kari Tanács 46/2021. (X.21.) számú határozatával 13 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 
tartózkodással elfogadta Dr. Láncos Petra Lea egyetemi tanári kinevezését 2022. szeptember 1-jei hatállyal 
és annak előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 
 

III/B Dr. Komáromi László egyetemi docens (Jogtörténeti Tanszék) 
A Kari Tanács 47/2021. (X.21.) számú határozatával 15 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül elfogadta Dr. Komáromi László egyetemi tanári kinevezését 2022. szeptember 1-jei hatállyal és 
annak előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 
 
IV. Dr. Péteri Zoltán,a Jogbölcseleti Tanszék alapító professzorának professor emeritusi címének 

meghosszabbítása – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 

Dr. Péteri Zoltán az alapító tagok közül az utolsó még közöttünk élő professzor. 
 

A Kari Tanács 48/2021. (X.21.) számú határozatával 15 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül támogatta Dr. Péteri Zoltán professzor emeritusi kinevezésének meghosszabbítását és annak 
előterjesztését az Egyetemi Tanács elé. 
 
V. Az oktatásmetria tervezetének áttekintése – előadó: Dr. Szabó István dékán 
 

Dékán úr megköszöni Dr. Halász Zsolt tanszékvezető úr javaslatait, melyet beépített a pontozási rendszerbe. 
Néhány indikátornál még mindig nincs pontszám, ehhez még segítséget kér. Mivel fontos, hogy a pontozás 
az elvégzett munkáról reális képet adjon, ezért novemberben a meglévő indikátorokkal készítenek egy 
felmérést, melynek tükrében lehet majd módosítani, finomítani a pontokat. 
Hozzászólás hiányában Dékán úr lezárja a témát. 
 
VI. Egyebek 
 

Dr. Schanda Balázs tanszékvezető úr két témát vetett fel egyeztetésre, melyeket megküldött a Kari Tanács 
részére. Egyik témában sem határozott javaslattal érkezett, csak kérdéseket vetett fel, melyekről jó lenne 
beszélni. Dr. Navratyil Zoltán dékánhelyettes úr tájékoztatást ad a kérdések jelenlegi szabályozásáról. 
 

1. Az elővizsga hetének kezelése 
Dr. Schanda Balázs tanszékvezető úr felvetése: Jelen félév 13 hetes, melyből kiesik 1 hét a szünetek miatt. 
Ha kiesik az elővizsga hete, csak 11 hét marad az oktatásra. Ezért kéri, hogy minden tanszék gondolja át, 
hány vizsgát hirdet meg az elővizsga héten. 
Dr. Varga Zs. András prodékán úr megjegyzi, hogy ő már jelezte korábban ezt a problémát, de most nem 
kellene ezen változtatni. Később át lehet gondolni. Dr. Halász Zsolt tanszékvezető úr jelzi, hogy a 
vizsgaidőszak is egy héttel később fejeződik be. A probléma valós, de nem rosszabb, mint eddig. Dékán úr 
elmondja, hogy a Nemzetközi eucharisztikus kongresszus miatt minden egy héttel későbbre csúszott. A 21 
hetes félév felosztásán el lehet gondolkozni. Jelenleg az elővizsgával gyakorlatilag 14 hét az oktatás – ami 
rövidebb a szünetek miatt – és 7 hét a vizsgaidőszak, mivel a hallgatók nem járnak be az előadásokra az 
elővizsga héten. 
 

2. Évfolyamdolgozat/szakdolgozat/diplomamunka-konzultációk – a hallgatónak joga van 
témavezetésre 

Dr. Schanda Balázs tanszékvezető úr jelzi, hogy át kellene gondolni a témavezetők felkérésének gyakorlatát, 
hogy ne legyen hátrányban senki, főként a levelezős hallgatók. Jó lenne megismerni a tanszékek 
gyakorlatát, hogy méltányos megoldás alakuljon ki a tanszékek egymás közötti viszonyában és a hallgatók 
egymás közötti (nappali, levelező..)viszonyában is. 
Dr. Varga Zs. András prodékán úr egyetért a kérdés felvetéssel, kellene szabályozás minden tanszékre, hogy 
hány helyet köteles megadni nappalin, mennyit levelezőn.A fennmaradó helyeket pedig kezelni kell, 
hogyan férjenek be az évfolyamdolgozatosok, TDK-sok. Dékán úr jelzi, hogy nehéz adminisztratív 
eszközökkel jól szabályozni, hogy hogyan válogasson a tanszék, ha többen akarnak szakdolgozatot írni, 
mint amennyit az vállalhat. Ez főleg a záróvizsgát tartó tanszékeket érinti, ide jelentkeznek legtöbben. 
Szappanos Xantia HÖK elnök jelzi, hogy már megkeresték őket, mert egy hallgató nem tudta felvenni az 
évfolyamdolgozat témavezetőjéhez a szakdolgozat megírását. Dr. Bellovics Ervin elmondja, hogy sokkal 
többen akarnak dolgozatot írni, mint amennyit a tanszék fogadni tud. Ezért a tanszékükön a kijelölt 



oktatókkal a hallgatóknak előzetesen kell egyeztetni, ezt jelezni a tanszéki adminisztrátornak. Csak ezek a 
hallgatók jelentkezhetnek a Neptunban. Dr. Pogácsás Annett docens asszony elmondja, hogy tanszékükön 
is hasonló rendszer működik. Ha a hallgató jelzi, hogy az előző témáját folytatni akarja, fenntartanak neki 
helyet. Náluk is működik az előzetes egyeztetés és a tanszéki jelentkezés, így tudnak segíteni oktatót találni 
a kimaradt hallgatóknak. Dr. Schanda Balázs tanszékvezető úr zárásként kéri, hogy a tanszékek osszák meg 
egymással a dolgozatok előjelentkezésnek gyakorlatát. Megerősíti, hogy szeretné, ha Neptunban is lenne 
arányos helybontás mind a tagozatok között, mind a szakok között. 
 
Dékán úr tájékoztatja a Kari Tanács tagjait, hogy a következő ülésre előreláthatólag december 16-án kerül 
sor, melyen a költségvetés lesz a téma. 
 
 
 
Jegyzőkönyv lezárva 15 óra 53 perckor. 
 


